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Protokół z VI Sesji Rady Gminy Kłodawa, 

która odbyła się w dniu 27 marca 2019 roku  

w Gminnym Ośrodku Kultury w Wojcieszycach. 

 
Proponowany porządek obrad na VI Sesję Rady Gminy Kłodawa: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

5. Informacja Wójta Gminy Kłodawa z działalności międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury i świetlic wiejskich w 2018 roku  

(druk BRG nr 69/2019). 

7. Informacja Gminnego Ośrodka Kultury o kalendarzu imprez kulturalnych na rok 2019  

(druk BRG nr 70/2019). 

8. Sprawozdanie z działalności Zakładu Komunalnego (druk BRG nr 67/2019). 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Kłodawa oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia  

1 września 2019 roku (druk BRG nr 57/2019), 

b) wyrażenia/niewyrażenia/ zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Kłodawa w 2020 

roku środków stanowiących Fundusz Sołecki (druk BRG nr 58/2019), 

c) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2019 rok (druk BRG nr 59/2019), 

d) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2019-2022  

(druk BRG nr 60/2019), 

e) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w obrębie 

ewidencyjnym Różanki stanowiącej własność Gminy Kłodawa oraz zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy  

(druk BRG nr 61/2019), 

f) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w obrębie 

ewidencyjnym Kłodawa stanowiącej własność Gminy Kłodawa oraz zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy  

(druk BRG nr 62/2019), 

g) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w obrębie 

ewidencyjnym Kłodawa stanowiącej własność Gminy Kłodawa oraz zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy  

(druk BRG nr 63/2019), 

h) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w obrębie 

ewidencyjnym Kłodawa stanowiącej własność Gminy Kłodawa oraz zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy  

(druk BRG nr 64/2019), 

i) bonifikat od opłat z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów 

zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów  

(druk BRG nr 65/2019), 

j) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszarów 

położonych w obrębach ewidencyjnych Santocko, Mironice i Kłodawa w gminie 

Kłodawa (druk BRG nr 68/2019). 
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10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad VI Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ich prawomocności (rozpoczęcie o godz. 11:00). 

  
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – przywitał wszystkich zebranych na obradach 

VI Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – na podstawie dołączonej listy obecności 

(załącznik nr 1) stwierdził, że w obradach VI Sesji Rady Gminy Kłodawa uczestniczy 11 radnych,  

w związku z czym Sesja jest prawomocna.  

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – zaproponował poprawkę polegającą na 
wprowadzeniu jako punktu 9k „Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kłodawa na rok 2019 (druk 
BRG nr 71/2019)”. 

W tym momencie do obrad dołączył Radny Wiesław Witczyk. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poinformował zgromadzonych, iż dotychczas 
porządek obrad poddawany był pod głosowanie, ale okazało się, że zgodnie z § 20 ustawy o 
samorządzie gminnym wynika, że ustanowienie porządku obrad jest prerogatywą przewodniczącego, 
natomiast rada może uchwalić poprawki do porządku.  W przypadku, gdy rada nie ma uwag, obowiązuje 
to, co ustanowi przewodniczący. Radca Prawny dr Krzysztof Grzesiowski potwierdził, iż jeżeli nie zostaną 
zgłoszone poprawki do porządku, ten nie musi być przegłosowywany.  

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – ze względu na brak dalszych uwag, poddał 
pod głosowanie wprowadzenie poprawki do porządku obrad, co zostało przyjęte jednogłośnie. 
 
GŁOSOWANIE NR 1 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 
Głosy za   12 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 

 
Ad. 4. Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

 
GŁOSOWANIE NR 2 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 
Głosy za   12 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
 
Protokół z V Sesji Rady Gminy Kłodawa został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. 5. Informacja Wójta Gminy Kłodawa z działalności międzysesyjnej. 
 
Radna Bożena Adamczak – w imieniu mieszkańców i Stowarzyszenia „Nasze Różanki” poprosiła  
o podcięcie gałęzi kasztanowców przy nowych posesjach na ulicy Kasztanowej w Różankach w związku 
z planowaniem budowy nowego punktu świetlnego. Podziękowała również za ustawienie nowych 
gazonów oraz poprosiła o załatanie dziury na ulicy Niepodległości przy zjeździe do przedszkola. 

Zastępca Wójta Andrzej Kwiatkowski – odpowiedział, iż wykonane zostaną podcięcia, po dokonaniu 
stosownych uzgodnień, a uszkodzenia drogi już zostały zgłoszone do zarządcy - Starosty Gorzowskiego. 

Radna Katarzyna Chmiel-Dera – podziękowała, za nakładkę asfaltową na ul. Niepodległości  
w Różankach i poprosiła o wykonanie odwodnienia ulicy Niepodległości przy wejściu do kościoła.    

Zastępca Wójta Andrzej Kwiatkowski – odpowiedział, iż na ulicy Niepodległości rozpoczęto prace 
związane z utwardzeniem poboczy. Zadanie to zaplanowane zostało w ubiegłym roku. W kolejnym 
etapie prac, zwrócona zostanie uwaga na odwodnienie tej części ulicy. 

Radny Roman Leśnicki – zadał pytanie dotyczące pkt. 6 wykazu czynności Referatu RPI tzn., czy wniosek 
o dofinansowanie remontu boiska szkolnego w  Kłodawie został już złożony. 

Zastępca Wójta Andrzej Kwiatkowski – odpowiedział, iż został wysłany w terminie. 

Radny Wiesław Witczyk – podziękował, za nakładkę i gazony na ulicy Tęczowej w Kłodawie i poprosił o 
próg zwalniający, ponieważ niektórzy kierowcy osiągają na tej drodze zbyt duże prędkości. 

Zastępca Wójta Andrzej Kwiatkowski – odpowiedział, iż na ulicy Tęczowej były zamontowane cztery 
progi zwalniające, ale jeden z nich został zdemontowany przez nieznane osoby. Aby zapobiegać takim 
sytuacjom poprosił o opinie najbliższych mieszkańców oraz rady sołeckiej. 
 
Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury i świetlic wiejskich w 2018 roku (druk 
BRG nr 69/2019). 
 
Radna Bożena Adamczak – podziękowała dyrektorowi GOK – Panu Jarosławowi Pikule  za pomoc  
w organizacji  imprez   wiejskich w Różankach, w szczególności 100 – letnich urodzin mieszkanki Różanek 
oraz  happeningu niepodległościowego wraz z odsłonięciem obelisku  „Pamięci pierwszych osadników 
w powojennych Różankach”   oraz wyraziła  nadzieję na dalszą, dobrą  współpracę. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poinformował, iż przedmiotowe 
sprawozdanie zostało przeanalizowane na posiedzeniu Komisji Oświaty. 

Przewodniczący Komisji Oświaty Roman Leśnicki – powiedział, iż komisja przyjęła pozytywną opinię 
dotyczącą Sprawozdania z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w 2018 roku. 
 
Nie zgłoszono uwag do sprawozdania. 
 
Ad. 7. Informacja Gminnego Ośrodka Kultury o kalendarzu imprez kulturalnych na rok 2019  
(druk BRG nr 70/2019). 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poinformował, iż przedmiotowa informacja 
została przeanalizowana na posiedzeniu Komisji Oświaty. 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionej informacji. 
 
W tym momencie do obrad dołączył Radny Gerard Bieryło. 
 
Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Zakładu Komunalnego (druk BRG nr 67/2019). 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poinformował, iż przedmiotowe 
sprawozdanie zostało przeanalizowane na posiedzeniu Komisji Komunalnej. 
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Przewodniczący Komisji Komunalnej Ryszard Burzawa – powiedział, iż komisja przyjęła pozytywną 
opinię dotyczącą Sprawozdania z działalności Zakładu Komunalnego w 2018 roku. 
 
Nie zgłoszono uwag do sprawozdania. 
 
Ad. 9a. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Kłodawa oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku (druk BRG nr 57/2019). 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty Roman Leśnicki – poinformował, iż komisja przyjęła pozytywną 
opinię dotyczącą przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag,  poddał pod 
głosowanie przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Kłodawa oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku. 
 
GŁOSOWANIE NR 3 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
Głosy za   13 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VI/39/19. 

 
Ad. 9b. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia/niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 
Gminy Kłodawa w 2020 roku środków stanowiących Fundusz Sołecki (druk BRG nr 58/2019). 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - poprowadził dyskusję na temat utworzenia 
funduszu sołeckiego, w której udział wzięli Radni, Sołtysi oraz Skarbnik Agnieszka Chudziak. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – po wyczerpaniu tematu,  poddał pod 
głosowanie przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 
Kłodawa w 2020 roku środków stanowiących Fundusz Sołecki. 
 
GŁOSOWANIE NR 4 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
Głosy za   13 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VI/40/19. 
 
Ad. 9c. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2019 rok  
(druk BRG nr 59/2019). 
 
Skarbnik Agnieszka Chudziak  – wprowadziła w tematykę projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu Wanda Grabowska – przedstawiła pozytywną opinię komisji 
dotyczącą projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag,  poddał pod 
głosowanie przyjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2019 rok. 
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GŁOSOWANIE NR 5 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 

Głosy za   13 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VI/41/19. 
 
Ad. 9d. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa 
na lata 2019-2022 (druk BRG nr 60/2019). 
 
Skarbnik Agnieszka Chudziak  – wprowadziła w tematykę projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu Wanda Grabowska – przedstawiła pozytywną opinię komisji 
dotyczącą projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag,  poddał pod 
głosowanie przyjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa 
na lata 2019-2022. 
 
GŁOSOWANIE NR 6 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 

Głosy za   13 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VI/42/19. 
 
Ad. 9e. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
położonej w obrębie ewidencyjnym Różanki stanowiącej własność Gminy Kłodawa oraz zgody na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy (druk BRG nr 61/2019). 
 
Przewodniczący Komisji Komunalnej Ryszard Burzawa – przedstawił pozytywną opinię komisji 
dotyczącą projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag,  poddał pod 
głosowanie przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
położonej w obrębie ewidencyjnym Różanki stanowiącej własność Gminy Kłodawa oraz zgody na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy. 
 
GŁOSOWANIE NR 7 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
Głosy za   13 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VI/43/19. 
 
Ad. 9f. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
położonej w obrębie ewidencyjnym Kłodawa stanowiącej własność Gminy Kłodawa oraz zgody na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy (druk BRG nr 62/2019). 
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Przewodniczący Komisji Komunalnej Ryszard Burzawa – przedstawił pozytywną opinię komisji 
dotyczącą projektu przedmiotowej uchwały. 

Kierownik Jerzy Jesis - wprowadził w tematykę projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag,  poddał pod 
głosowanie przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
położonej w obrębie ewidencyjnym Kłodawa stanowiącej własność Gminy Kłodawa oraz zgody na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy. 
 
GŁOSOWANIE NR 8 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
Głosy za   13 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VI/44/19. 
 
Ad. 9g. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
położonej w obrębie ewidencyjnym Kłodawa stanowiącej własność Gminy Kłodawa oraz zgody na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy (druk BRG nr 63/2019). 
 
Przewodniczący Komisji Komunalnej Ryszard Burzawa – przedstawił pozytywną opinię komisji 
dotyczącą projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag,  poddał pod 
głosowanie przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
położonej w obrębie ewidencyjnym Kłodawa stanowiącej własność Gminy Kłodawa oraz zgody na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy. 
 
GŁOSOWANIE NR 9 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
Głosy za   13 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VI/45/19. 
 
Ad. 9h. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
położonej w obrębie ewidencyjnym Kłodawa stanowiącej własność Gminy Kłodawa oraz zgody na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy (druk BRG nr 64/2019). 
 
Przewodniczący Komisji Komunalnej Ryszard Burzawa – przedstawił pozytywną opinię komisji 
dotyczącą projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag,  poddał pod 
głosowanie przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
położonej w obrębie ewidencyjnym Kłodawa stanowiącej własność Gminy Kłodawa oraz zgody na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy. 
 
GŁOSOWANIE NR 10 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
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Głosy za   13 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VI/46/19. 
 

Ad. 9i. Podjęcie uchwały w sprawie bonifikat od opłat z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 
wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów  
(druk BRG nr 65/2019). 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu Wanda Grabowska – przedstawiła pozytywną opinię komisji 
dotyczącą projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Komisji Komunalnej Ryszard Burzawa – przedstawił pozytywną opinię komisji 
dotyczącą projektu przedmiotowej uchwały. 

Radna Katarzyna Chmiel-Dera – zapytała o poprawność wprowadzenia zapisu w §1 „spółdzielniom 
mieszkaniowym” ze względu na fakt, iż na terenie gminy spółdzielnie nie funkcjonują. 

Radca Prawny dr Krzysztof Grzesiowski – odpowiedział, iż niniejszy zapis można usunąć. 

Zastępca Wójta Andrzej Kwiatkowski – wprowadził autopoprawkę  polegającą  na usunięciu ostatnich 
trzech wyrazów z §1 projektu uchwały, o brzmieniu: „ lub spółdzielniom mieszkaniowym”. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem dalszych uwag,  poddał 
pod głosowanie przyjęcie uchwały w sprawie bonifikat od opłat z tytułu przekształcenia prawa 
użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych 
gruntów. 
 

GŁOSOWANIE NR 11 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 

Głosy za   13 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VI/47/19. 
 

Ad. 9j. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszarów położonych w obrębach ewidencyjnych Santocko, Mironice i Kłodawa  
w gminie Kłodawa (druk BRG nr 68/2019). 
 

Przewodniczący Komisji Komunalnej Ryszard Burzawa – przedstawił pozytywną opinię komisji 
dotyczącą projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag,  poddał pod 
głosowanie przyjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszarów położonych w obrębach ewidencyjnych Santocko, Mironice i Kłodawa  
w gminie Kłodawa. 
 

GŁOSOWANIE NR 12 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 

Głosy za   13 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VI/48/19. 
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Ad. 9k. „Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kłodawa na rok 2019 (druk BRG nr 71/2019)”. 
 

Przewodniczący Komisji Komunalnej Ryszard Burzawa – przedstawił pozytywną opinię komisji 
dotyczącą projektu przedmiotowej uchwały. 

Zastępca Wójta Andrzej Kwiatkowski – zgłosił autopoprawkę w §8, polegającą na wprowadzeniu litery 
„a” w nazwisku, zastępując „A. Goniuch-Pińczk” nazwiskiem „A. Goniuch-Pińczak”. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag,  poddał pod 
głosowanie przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kłodawa na rok 2019. 
 

GŁOSOWANIE NR 13 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 

Głosy za   13 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VI/49/19. 
 

Ad. 10. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Radna Bożena Adamczak – złożyła dwa  wnioski  dotyczące: 
a) wykonania oznakowania poziomego  dla pieszych na odcinku  ulicy Niepodległości  

w Różankach przy zjazdach  do  szkoły oraz przedszkola w Różankach, 
b) naprawy części chodnika przy ulicy Niepodległości w Różankach. 

Radna Wanda Grabowska – zawróciła się do Radnego Powiatowego Grzegorza Zapytowskiego  
z prośbą o uzupełnienie ubytków na ulicy Lipowej w Chwalęcicach. 

Radny Powiatowy Grzegorz Zapytowski – odpowiedział, iż przekaże sprawę tą oraz inne poruszane na 
sesji Staroście Gorzowskiemu. 

Radna Katarzyna Chmiel-Dera – poruszyła temat ograniczenia tonażu do 7 t na ulicy Niepodległości 
 w Różankach. W niniejszej sprawie złożyła interpelację, która otrzymała pozytywną opinię komisji, 
jednakże ze względu na niezbędny znaczny nakład finansowy (ok.40 tys. zł.), inwestycja została 
odłożona we czasie. Ze względu na powracający temat biogazowni temat ograniczania tonażu nie może 
zostać odsunięty. 

Zastępca Wójta Andrzej Kwiatkowski – odpowiedział, że jeśli takie działanie będzie społecznie 
uzasadnione, Gmina będzie uczestniczyć we współfinansowaniu  zadania, ale dokładne ustalenia mogą 
zostać rozważane w czasie, gdy będzie już zaplanowane jego wykonanie. 

Nastąpiła dyskusja pomiędzy Radną Katarzyną Chmiel-Derą, Radnym Powiatowym Grzegorzem 
Zapytowskim, Przewodniczącym Rady Gminy Kłodawa oraz Zastępca Wójta Andrzejem  Kwiatkowskim. 

Radny Henryk Brzana – przypomniał o konieczności budowy barierki przy chodniku na ulicy Wspólnej 
w Wojcieszycach oraz konieczności naprawy zapadniętej studzienki przy posesji nr 44 na tej samej ulicy. 

Radny Powiatowy Grzegorz Zapytowski – zobligował się do zgłoszenia niniejszej prośby i wszystkich 
spraw poruszanych na sesji. 

Radny Roman Leśnicki – zwrócił uwagę na konieczność uporządkowania łuku na ulicy Czereśniowej  
w Kłodawie, który został wysypany tłuczniem, jednakże ten został już rozjeżdżony. 

Zastępca Wójta Andrzej Kwiatkowski – odpowiedział, iż zadanie zostanie wykonane. 
Ad. 11. Wolne wnioski. 
 
Sołtys Sołectwa Mironice Monika Piątek – zgłosiła potrzebę mieszkańców, dotyczącą ograniczenia 
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przejazdu samochodów ciężarowych przez miejscowość oraz poprosiła o załatanie dziur na drodze 
wewnętrznej w Mironicach. 

Radny Powiatowy Grzegorz Zapytowski – odpowiedział, iż w Kłodawie przy drodze wojewódzkiej (ulicy 
Gorzowskiej), przy skrzyżowaniu z ulicą Mironicką prowadzącą do Mironic, postawiony zostanie znak 
ograniczający tonaż, gdyż na ulicy Mironickiej jest mostek o ograniczeniu nośności 15 ton, spowoduje 
to ograniczenie przejazdu samochodów ciężarowych. 

Sołtys Sołectwa Rybakowo Krystyna Grochmalska – zapytała o termin rozwiązania problemu 
odwodnienia ulicy Lipowej w Rybakowie. 

Zastępca Wójta Andrzej Kwiatkowski – odpowiedział, iż jedna studnia została już wykonana , Zakład 
Komunalny dostał zlecenie na wykonanie drugiej. 

Sołtys Sołectwa Santocko Mirosław Dawidowicz – stwierdził, iż przy skrzyżowaniu ulicy Wiejskiej  
z drogą na Marwice powinien zostać zamontowany znak ograniczający tonaż samochodów. 
Podziękował Radnemu Powiatowemu Grzegorzowi Zapytowskiemu za podcięcie gałęzi drzew i dodał, iż 
jesienią drzewa należałoby jednak całkiem usunąć. Poprosił o przycięcie drzew na zakręcie Marwice – 
Małyszyn. Dodał, iż na wjeździe od Marwic, gdzie został wyremontowany odcinek 300 m, kierowcy się 
rozpędzają i należałoby ustawić znak ograniczający prędkość. Poprosił o oznakowanie przejścia dla 
pieszych w centrum Santocka, przy świetlicy wiejskiej. 

Radna Wanda Grabowska – zapytała, o zatrudnienie osadzonych w zakładzie karnym.  

Zastępca Wójta Andrzej Kwiatkowski – odpowiedział, iż zatrudnienie osób osadzonych w zakładzie 
karnym opiewa wieloma obwarowaniami. Dopowiedział, iż na rzecz gminy prace często wykonują 
osoby, które odpracowują kary. 

Sołtys Sołectwa Wojcieszyce Ewelina Juszczyk – zapytała o możliwość utwardzenia ulicy 
Mandarynkowej i Słonecznej na Osiedlu Południowym w Wojcieszycach, w związku z prośbą 
mieszkańców. Większość dróg do posesji jest utwardzona, jednakże część bezpośrednio prowadząca do 
posesji jest nieprzejezdna. 

Zastępca Wójta Andrzej Kwiatkowski – odpowiedział, iż w miarę możliwości wszystkie drogi, gdzie 
występują zabudowania zostają utwardzane. W tym przypadku nastąpiła sytuacja, gdzie właściciel 
próbuje wymusić utwardzenie drogi w celu korzystniejszej sprzedaży działki sąsiedniej. Dojazd do 
istniejących posesji jest możliwy. Dodał, iż w trakcie trwania budowy, najczęściej inwestor umożliwia 
dojazd ciężkich sprzętów. 

Kierownik Agnieszka Szurgot-Miłosz -  dopowiedziała, iż właściciel przedmiotowej posesji, pomimo 
kilkuletniego zamieszkania, do dzisiaj nie zmienił zaklasyfikowania gruntu, działka dalej jest 
oznakowana jako rola, nie jest zameldowany ani zgłoszony i opłaca jedynie podatek rolny. 
Zainteresowany wymaga utwardzenia części drogi, która jest za jego posesją, celem jej sprzedaży. 

Sołtys Sołectwa Santoczno Maria Matwiejuk – poprosiła Radnego Powiatowego Grzegorza 
Zapytowskiego o rozwiązanie problemu zalegania wody na ulicy Kasztanowej w Santocznie. Jakiś czas 
temu wykopano dziurę i umieszczono w niej kamienie, jednakże takie działanie nie zdało egzaminu. 

Radny Powiatowy Grzegorz Zapytowski – przekaże prośbę do Starostwa. 

Sołtys Sołectwa Santocko Mirosław Dawidowicz – zapytał, kiedy rozpocznie się realizacja projektu 
rozbudowy kanalizacji w Santocku. 

Kierownik Jerzy Jesis – do końca roku zostanie skompletowana dokumentacja, a dopiero potem będzie 
planowana realizacja. Dokumentacja skanalizowania Mironic jest już gotowa i w pierwszej kolejności 
zostanie zrealizowane to zadanie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona – przedstawił plan pracy Komisji Statutowej, który 
dostępny jest na stronie internetowej Rady Gminy oraz poinformował o  efektach dotychczasowych 
posiedzeń. 
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Ad. 12. Zamknięcie obrad VI Sesji Rady Gminy Kłodawa.  
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona  
o godzinie 14:00 zamknął obrady VI Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 

 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołowała: 
Elwira Cierniewska       
 

 
Przewodniczący Rady Gminy 

 

Andrzej Korona 


